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           Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 

 
Nr 16 /2009  w dniu 26 listopada  2009 roku 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 16.40 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Jacek Brzostowski   
 

obecny 

3. 
 

Wiesław Ewertowski obecny 

4. Andrzej  Bielecki     
 

obecny 

5. Jolanta Godawa 
 

obecna 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

7. Zbigniew Grabowski obecny 
 

 
 
 
 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Bogdan Koczorowski – Dyrektor ZSP w Gołańczy 
2. Elżbieta Cybulska – główna księgowa ZSP w Gołańczy. 
3. Ireneusz Biniewski – Dyrektor I LO w Wągrowcu. 
4. Michał Piechocki – Starosta Wągrowiecki  
5. Beata Dobrochowska-Byczyńska – Dyrektor ZSP Nr 1 w Wągrowcu. 
6. Jarosław Berendt – Dyrektor ZSP Nr 1 w Wągrowcu. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Omówienie projektów budżetu na 2010 rok placówek oświatowych     

( I LO, ZSP Nr 1, ZSP Nr 2, ZSP w Gołańczy). 
 

1.4. Opiniowanie materiałów na sesję. 
 
 
 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przew3odniczący Komisji powitał członków komisji i przybyłych gości. 

następnie przedstawił program posiedzenia w dniu 26.11.09r. Jako pierwszy       

z zaproszonych gości głos zabrał dyrektor ZSP w Gołańczy p. Bogdan 

Koczorowski. Przedstawił kilka wariantów utworzenia Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Gołańczy (zwany dalej MOS), a co za tym idzie różne projekty 

budżetu tej jednostki.  W roku szkolnym 2009/10 niemożliwe będzie, aby MOS 

utrzymał się z własnej subwencji. Planowany budżet ZSP w Gołańczy wynosi 

2.874.000 zł z tego wynagrodzenia 2.205.000 zł, natomiast wydatki to kwota 

668.000 zł. Budżet przygotowany przez ZSP w Gołańczy trafił pod obrady 

Zarządu. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego obniżył wydatki o kwotę 247.000 zł 

z tego na płace 227.000 zł, natomiast wydatki rzeczowe o 20.000 zł. kwota jest 

niewystarczająca, aby wykonać plan wydatków – kwota jest za mała (zdaniem 

Dyrektora ZSP w Gołańczy). Dyrektor przewiduje zmniejszenie kosztów na 
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ZSP, ponieważ część kosztów zostanie przeniesiona na MOS. W bieżącym roku 

szkolnym stołówka ma być administrowana przez ZSP. Planuje się zwiększenie 

etatu o ½ w stołówce szkolnej, która będzie świadczyła usługi dla MOS-u. 

Przewiduje się także, że budżet MOS będzie na poziomie 1.346.000 zł 

(projekt przedłożony Zarządowi Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21.11.2009r.) 

Starosta oczekuje budżetu MOS na poziomie 1.000.000 zł. budżet MOS 

opracowany jest na 11 miesięcy, tzn. od 1.02.2010 r. Jednak Dyrektor zakłada, 

że  pełne uruchomienie placówki może nastąpić w miesiącu marcu 2010 r.  

W MOS przewiduje się zatrudnienie 11 wychowawców, ½ etatu pedagoga     

i ½ etatu psychologa. Łączna kwota na wynagrodzenia w MOS planowana jest 

na poziomie 967.000 zł. Docelowo w MOS będzie funkcjonować 6 grup 

wychowawczych po 12 osób w grupie. W obecnym internacie na I piętrze 

przygotowane są klasy, będzie także pracownia komputerowa. Na III piętrze są 

już gotowe pokoje, brak natomiast umeblowania. Meble do tych pomieszczeń 

będą zakupione w styczniu 2010 roku.  

 

Następnie Dyrektor I LO w Wągrowcu p. I. Biniewski  przedstawił projekt 

budżetu tejże jednostki. Subwencja jaka jest kierowana do liceum 

ogólnokształcącego jest niewystarczająca  o 300.000 – 350.000 zł w stosunku do 

potrzeb szkoły. Ogólne wydatki kształtują się na poziomie 4.875.886 zł. W roku 

2010 planowany jest remont dachu na zabytkowej części liceum. przewidywany 

koszt to 1.350.000 zł. Do remontu dachu dojdzie, jeśli zostanie pozytywnie 

rozpatrzony wniosek w Ministerstwie Kultury i dziedzictwa narodowego. W 

ramach remontów wewnętrznych w budynku szkoły planowany jest remont 

pokoju nauczycielskiego, gabinetu dyrektora, części administracyjnej oraz 

sanitariatów dla pracowników na ogólną kwotę 50.000 zł. Dochody własne 

placówka planuje na poziomie 86.694 zł. 
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W dalszej części posiedzenia głos zajmuje Dyrektor ZSP Nr 2 w Wągrowcu 

p. B. Dobrochowska-Byczyska. Plan finansowy Zespołu to kwota 3.224.165 zł, 

natomiast plan po zatwierdzeniu przez Zarząd to kwota 2.903.165 zł.  

Środki te są niewystarczające na funkcjonowanie szkoły w 2010 roku, a w 

szczególności na zabezpieczenie płac pracowników. Problemy finansowe 

wynikają także z mniejszej liczby uczniów w roku szkolnym 2009/10. W 

przyszłym roku szkolny planuje się tworzenie maksymalnie dużych zespołów 

klasowych. W chwili obecnej szkoła nie wykorzystuje wszystkich pomieszczeń 

do zajęć dydaktycznych. szkoła pracuje w systemie jednozmianowym. Po UAM 

pozostają 3 wolne pomieszczenia, z których 1 chce wykorzystać ZSP Nr 2. 

Dyrektor podkreśliła, że ważnym elementem rozwoju szkoły i zwiększenia jej 

budżetu byłoby tworzenie klas techników. Jednym z elementów obniżenia 

kosztów Zespołu byłoby powiększenie bazy Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wągrowcu. Szkoła intensywnie zabiega także o środki poza budżetowe. 

Planowany jest remont szkoły – wymiana okien.  

 

Dyrektor ZSP Nr 1 w Wągrowcu p. J. Berendt przedstawił projekt budżetu 

szkoły na 2010 rok. Podkreślił, że budżet jednostki jest budżetem bardzo 

trudnym. Subwencja kształtuje się na poziomie 7.252.596 zł. W strukturze 

budżetu 90% to płace i pochodne, pozostałe 10% to pozostałe wydatki. Dyrektor 

poszukuje oszczędności w przyszłorocznym budżecie. Obecnie dzięki zmianom 

organizacyjnym zaoszczędzono 30 godz. tygodniowo w warsztatach szkolnych, 

zlikwidowano ½ etatu w bibliotece. Dyrektor rozeznaje możliwość likwidacji 

nauki jazdy i zlecenie tego zadania firmie zewnętrznej. Dochody własne 

planowane są w wysokości 280.000 zł. Prawdopodobnie zabraknie środków na 

płace.  

 

Następnie Starosta p. M. Piechocki przedstawił zmiany w budżecie Powiatu 

na 2009 rok, które będą poddane pod głosowanie na najbliższej Sesji RPW. 
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4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
 
 

 
 

4.2 Opinie 
 
Komisja pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie na 2009 rok oraz projekt 

uchwały  dotyczącej utworzenia MOS w Gołańczy.  

 
 

      4.3  Stanowiska 
 
 
 
 
4.4  Wnioski 
 

Protokołował :                                                     Przewodniczący Komisji:  
 

         Jacek Brzostowski              Robert Woźniak 
 
___________________________        _____________________ 

 


